

# 四天 香港/ 澳门

## 4Days 3Nite Hong Kong/ Macau



团号/Tour Code: 4HMC-UN(CX)

- 第一天** 吉隆坡 - 香港 仕德福/ 同级  
乘搭穿梭巴士, 入住酒店
- 第二天** 香港/澳门 帝濠/同级  
浅水湾, 香港仔(下船自费), 珠宝店, 簪茸行+玉器店, 志莲净苑, 金紫荆广场. 游毕后, 船往澳门.  
抵达后, 自行乘坐穿梭巴士到酒店, 办理入住手续.
- 第三天** 澳门/香港 (午餐) 仕德福/ 同级  
大三巴, 观音像, 澳门观光塔(外观), 车游主教山, 妈祖庙, 金莲花广场, 永利赌场或金沙赌场.  
游毕后, 乘船返香港. 送往酒店.
- 第四天** 香港 - 吉隆坡  
乘搭穿梭巴士到机场, 返回美丽家园-吉隆坡

**DAY 1 K.Lumpur - Hong Kong Stanford/ similar**  
Upon arrival, please go out from EXIT B after custom clearing and proceed to the respective counter for your transfer to hotel (Sit In Coach)

**DAY2 Hong Kong/ Macau Emperor/ similar**  
City tour to Repulse Bay, Aberdeen (exclude: boat fees), jewelry shop, Chinese herb shop + Jade Shop, Chi Lin Nunnery, Golden Bauhinia Square. After tour, transfer to Macau by ferry.  
Upon arrival, own transfer to check in hotel by hotel shuttle bus.

**DAY3 Macau/ Hong Kong (Lunch) Stanford/ similar**  
Ruins of St Paul's Church, Kun Lam Statue, Macau Tower (external view), passby Penha Hill and Church, A-Ma Temple, Lotus Square, Wynn Casino or Casino Gold Sands. After tour, transfer back to Hong Kong by ferry. Transfer to hotel for check in by sit in coach.

**DAY4 Hong Kong - K.Lumpur**  
Transfer to airport for homebound flight

\* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 \*  
\* The itinerary are subject to the final discretion of the Land Operator \*

**Note:**

- \* Surcharge apply for FRI & SAT stay at Macau
- \* During Macau Golden Week & Special Day, hotel will change to stay at Hong Kong instead of Macau

**Special Offered with compulsory tour :**

**For Departure 16Sep-31Dec 2010**

Free Ocean Park Tour + 1 way transfer, arrange after city tour (transfer back to hotel by own)